
 
 

 

 

Rondvraag commissie Ruimte d.d. 19 juni 2018 inzake waterproblematiek De Lier 

 

 

 

In het antwoord van het college op een vraag van de LPF-fractie inzake verzakkingen in De Lier is aangegeven 

dat het financieel niet haalbaar is om de verzakkingen eerder aan te pakken. 

 

Het college werkprogramma is nog niet gereed, toch geeft het college in dit antwoord reeds aan dat er geen 

financiële prioriteit is om dit probleem aan te pakken. Aanpak van verzakkingen en zorgen voor droge 

voeten in De Lier zouden juist wat onze fractie betreft wel prioriteit moeten krijgen. 

 

De hevige regenbuien van de afgelopen tijd geven aan dat de waterproblematiek in De Lier nog steeds 

aandacht verdient. Kunt u contact opnemen met het hoogheemraadschap van Delfland of er voldoende is 

voorgemalen? De indruk bestaat namelijk dat dit niet of niet tijdig heeft plaatsgevonden. 

 

Vorig jaar is door het college een onderzoek gedaan naar een doorsteek van de brede Lee naar het 

Zwethkanaal in De Lier. Het hoogheemraadschap van Delfland heeft deze doorsteek helaas niet meer hoog 

op haar prioriteitenlijst staan. Kunt u tevens nagaan bij Delfland of de recente regenbuien aanleiding geven 

om deze doorsteek weer top prioriteit te geven? 

 

 

 


